
 
Van: Jos Heymans [mailto:Jos.Heymans@rtl.nl]  

Verzonden: dinsdag 24 november 2015 16:34 
Aan: Commissie Wonen en Rijksdienst 

Onderwerp: RE: Uitnodiging voor het rondetafelgesprek inzake renovatie Binnenhof d.d. 25 

november 2015 van 11.00 tot 14.00 uur in de Troelstrazaal van de Tweede Kamer  

 
 
Geachte leden van de commissie, 
 
Namens de Parlementaire Pers Vereniging (PPV) wil ik morgen tijdens de hoorzitting onderstaande 
kwesties aan de orde stellen. Het is een grove inventarisatie van een snelle rondgang onder onze 
leden. 
 

 
Jos Heymans, voorzitter. 

 

 

 

 

Op de noodlocatie (gebouw Buitenlandse Zaken): 

-journalisten willen graag "bij het parlement zitten". Dus de wens is dat er werkplekken zijn voor 
journalisten in hetzelfde gebouw als waar het parlement vergadert. Kan er een gang met 
redactieruimtes worden gereserveerd? Één redactie per hok aub. 
-voldoende stekkerpunten (voor laptops) en usb-oplaadpunten (voor mobieltjes) op de werkplekken 
van de journalisten. Zowel in de redactieruimtes als op de perstribune. 
-sterk en snel werkend wifi in het hele gebouw. 
-een tv-aansluiting in de redactieruimtes. 
-parkeren: kunnen de parkeerpassen die nu geldig zijn onder het Plein gebruikt worden in de 
parkeergarage van het Malieveld (zelfde eigenaar)? Of in de parkeergarage van het Buitenlandse 
Zaken-gebouw? 
-rookruimte 
-camera’s in plenaire zaal en commissiezalen, regieruimte, inprikpunten, op dezelfde wijze zoals 
thans aan het Binnenhof. 
 
Verbouwingswensen voor de huidige locatie (Plein): 

- voldoende stekkerpunten (voor laptops) en usb-oplaadpunten (voor mobieltjes) op de perstribune 
in de plenaire zaal. Dus verwerkt in de schrijftafeltjes. Zelfde geldt voor de commissiezaaltje en bij de 
patatbalie. 
-sterk en snel wifi in het hele gebouw. Zonder de dagelijkse inlogcodes die nu gelden. 
-mogelijkheid om ramen open te zetten in de perstoren. 
-persbankjes in de plenaire zaal zijn nu problematisch: voeten van het publiek zitten in je nek, ze 
kijken over je schouder mee op je beeldscherm en je kijkt als journalist tegen de houten balustrade 
aan ipv er overheen. Voorstel is om de persbankjes iets hoger te plaatsen en meer afstand met de 



publieksrij achter je zodat er geen voeten in je nek zitten en er geen ogen meelezen op je 
beeldscherm terwijl je het stuk nog niet hebt gepubliceerd. Andere optie is om de persschrijftafels 
een verdieping naar beneden te verplaatsen, dus daar waar de ambtenaren nu zitten.   
-tweede lift in de perstoren (zoals destijds was voorzien), nu het liftverkeer door de kindercreche fors 
is toegenomen. 
 
 


